



**Royal Canadian Mounted Police Veterans' Association/
Association des vétérans de la GRC**

**Veterans' Week 2022 /
Semaine des vétérans 2022**

Dear colleagues,

Every year, in the lead up to Remembrance Day, we mark Veterans' Week from November 5 to 11. As Canadians, we have a duty to remember and honour the sacrifices of all those who have served our country in times of war, military conflict and peace.

This year's theme, "Service, courage and sacrifice—at home, around the world and across generations," encompasses the range of Canada's military experience. For more than a century, Canada's diverse population of Veterans have served in

many operations, from the battlefields around the world to disaster response efforts here at home.

Let's express our gratitude and inspire our colleagues, friends and families to take an active role in remembrance. You may work directly with a Veteran – be sure to take the time to thank them and get to know their story during Veterans' Week.

Get involved on social media using #CanadaRemembers and share your thoughts on who you are remembering and honouring this Veterans' Week.

To help you out, we've created a one-stop shop for all things related to Veterans' Week and Remembrance

Day: veterans.gc.ca/CanadaRemembers.

As always, wear your poppy with pride, and encourage your family, friends and colleagues to take the time to remember this November.

Together, let's show how
#CanadaRemembers.

Sincerely,

Paul Thomson
Director General, Commemoration
Veterans Affairs Canada

Chers collègues,

Chaque année, lors de la période qui précède le jour du Souvenir, nous soulignons la Semaine des vétérans du 5 au 11 novembre. En tant que Canadiens, nous avons le devoir de nous souvenir des sacrifices de toutes les personnes qui ont servi notre pays en temps de guerre, de conflit militaire et de paix, et de leur rendre hommage.

Le thème de cette année, « Service, courage et sacrifice – au pays, partout dans le monde et d'une génération à l'autre » englobe l'ensemble de l'expérience militaire du Canada. Depuis plus d'un siècle, la population diversifiée de vétérans du Canada a servi dans de nombreuses opérations, des champs de bataille du monde entier aux efforts d'intervention en cas de catastrophe ici au pays.

Exprimons notre gratitude et incitons nos amis et nos familles à jouer un rôle actif dans la commémoration. Peut-être travaillez-vous directement avec un vétéran – assurez-vous de prendre le temps de le remercier et de connaître son histoire pendant la Semaine des vétérans.

Mobilisez-vous sur les médias sociaux en utilisant #LeCanadaSeSouvient, et partagez vos réflexions sur les personnes dont vous vous souvenez et à qui vous rendez hommage en cette Semaine des vétérans.

Pour vous aider, nous avons créé un guichet unique pour tout ce qui concerne la Semaine des vétérans et le jour du Souvenir : veterans.gc.ca/leCanadaSeSouvient.

Comme toujours, portez votre coquelicot avec fierté et encouragez votre famille, vos amis et vos collègues à prendre le temps de se souvenir ce mois de novembre.

Ensemble, montrons que #LeCanadaSeSouvient.

Sincères salutations,

Paul Thomson
Directeur général, Commémoration
Anciens Combattants Canada

Faith McIntyre
Directrice générale, Communications
Anciens Combattants Canada



Veterans' Week
November 5-11

Semaine des vétérans
5 au 11 novembre

VETERANS.GC.CA

Canada